
ZPRÁ VÁ  Z  ME  VÁRNÁ   
 

Mistrovství Evropy se konalo ve dnech 9.-13.6.2021. Česká výprava odletěla 7.6. ve složení 

jednotlivkyně seniorky a juniorská společná skladba.  

Realizační tým:  

a) společná skladba  

tým leader  Blanka Chuchlerová 

trenérky    Hanne Langová, Petra Skálová 

rozhodčí  Jarmila Uherková-Zajoncová 

fyzioterapeut    Barbora Zímová 
 

b) jednotlivkyně 

vedoucí delegace  Tamara Bílková 

trenérky   Tamara Bílková, Kateřina Rezková-Kopáčová 

rozhodčí  Michaela Obrovský 

fyzioterapeut  Jan Rychecký 

psycholog  Oldřich Tegze  

    

Druhý den 8.6. po celodenním desetihodinovém cestování, neboť nebyl zajištěn přímý let 

z Vídně do Varny, absolvovala děvčata ranní trénink a odpolední pódiový trénink. Na tomto 

oficiálním pódiovém vystoupení všechny naše gymnastky, jednotlivkyně i společná skladba  

prošly bez velkých chyb a  jejich předvedený tréninkový výkon byl velmi dobrý. Další den 

byl na programu závod společných skladeb juniorek. Hodnocení tohoto týmu bude předkládat 

zodpovědný trenér pro společnou skladbu. Problém byl s odjezdem juniorek, protože některé 

závodnice zůstávaly ve Varně na dovolené s rodiči a nikdo o této skutečnosti nevěděl. Měly 

vystavené letenky na cestu zpět s juniorskou výpravou.  

Na Mistrovství Evropy ve Varně startovaly v jednotlivkyních za Českou republiku tři 

závodnice.  Podle výsledku celkového pořadí na nominačních závodech byly určeny sestavy 

pro jednotlivé gymnastky:  

Gaia Garoffolo  SK Tart MS Brno -  čtyři sestavy (obruč, míč, kužele, stuha),  

Barbora Kafková  SK MG Vysočina -   tři sestavy (obruč, míč, kužele)   

Nela Pochylá    SK MG Vysočina -  jedna sestava (stuha).  

 

Závod jednotlivkyň proběhl 10. a 11.6.  a byl rozdělen do čtyř skupin. Naše reprezentantky 

byly zařazeny do skupiny D spolu s ruskými, běloruskými, řeckými a španělskými 

gymnastkami, což byla velmi silně obsazená skupina. 

První den mistrovství byly předvedeny sestavy s obručí a míčem. Gaia Garoffolo začínala 

sestavou s obručí, kterou předvedla bez pádů a s velmi dobrým projevem. Závěr sestavy byl 

bohužel po hudbě a tím ztratila cenné desetiny bodů. V sestavě s míčem se dopustila pádu 

náčiní v kombinovaném AD, celkově mnohem lépe prováděla prvky D1. 



Druhý závodní den byly na programu sestavy s kuželi a stuhou. V obou sestavách byl její 

výkon vyrovnaný a stabilní. Sestavy předvedla bez pádů, plnila prvky obtížnosti a celkové 

nasazení bylo mnohem výraznější. Provedení AD i R vzhledem k artistice bylo velmi čisté. 

V sestavě se stuhou dokonce porazila i závodnice, které se kvalifikovaly do ranku 24 a 

bojovaly o nominaci na OH. 

ME se zúčastnilo celkem 35 států. Startovalo 69 závodnic v jednotlivých sestavách a 63 

závodnic v započítávaném trojboji.     

 

Gaia Garoffolo – celkové umístění 44.místo s počtem bodů za tři sestavy 59,150 

 

Známky za jednotlivá náčiní : 

Obruč  19,250  46.místo 

Míč  18,900  53.místo sestava se nepočítala do celkového pořadí 

Kužele  20,700  36.místo 

Stuha  19,200  25.místo    

 

Barbora Kafková  - celkové umístění 41. místo s počtem bodů 59,400  

Známky za jednotlivá náčiní : 

Obruč  19,550  40.místo 

Míč  19,850  42.místo 

Kužele  20,000  44.místo 

Barbora prošla Mistrovstvím Evropy s velmi vyrovnaným výkonem, dopustila se malého 

pádu v sestavě s kuželi. Její vystoupení nemohu přesněji zhodnotit, neboť mezi našimi 

závodnicemi startovala pouze jedna gymnastka a proto jsem Barboru v závodě neviděla. 

Nela Pochylá - naše třetí závodnice startovala pouze v sestavě se stuhou, kde se dopustila 

hrubých chyb. Známka 13,650 ji odsunula na 60.místo v tomto náčiní. 

Závěr :  České reprezentantky předvedenými výkony  na ME se sice zařadily v celkovém 

pořadí do 2/3 startovního pole, ale v jednotlivých náčiních - stuha - obsadila Garoffolo 

25.místo, umístění v první polovině startovního pole. Závodnice patřily k nejmladším 

účastnicím mistrovství a také to byl pro ně první šampionát v seniorské kategorii v jejich 

sportovní kariéře. Všechny tři mají velký potenciál k dosažení kvalitních výsledků 

v nadcházejícím olympijském cyklu. Získané zkušenosti mohou dále využít na světových 

soutěžích. 

Ráda bych ještě dodala, že není v budoucnu vhodné, aby trenér závodnic, byl současně 

vedoucím delegace. Tato funkce s sebou přináší určité povinnosti, řešení některých 

organizačních záležitostí, a to i v době tréninků, kdy se musí plně věnovat závodnicím.  

 

V Brně, 16. června 2021       Tamara Bílková    



  
 

 


